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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 12. maj 2023 kl. 18:30   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Anja Bisp Pedersen 

Tamara Christensen 

Merethe Christa Thoudahl 

Marlene Munk - Afbud 

Kasper Guldbæk - Afbud 

Julie Kjellberg-Andersen - Afbud 

 

Elevrepræsentanter 

Eva 8c - Afbud 

Sophia 8a 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag - Afbud 

Randi B. Petersen 

Johnny Hein Larsen  

 

Ledelsesrepræsentanter 

Søren Bomann Andersen 

Jeff B. Christensen 

 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt 

 

Sag nr. 2  Nyt fra elevrådet 

• Vi så to små videoer fra skolen i herredet. Den ene video blev vi vist 

rundt på skolen af elevrådsformanden, den anden video var fra et 

elevrådsmøde så vi kunne se hvordan møderne fungere og 

medlemmerne i elevrådet. 

• Der er ønske om at vi får en grønnere skole, med plantekasser og 

områder som kunne gøres grønnere. Urtehave i forbindelse med 

madkundskab. Det er i god sammenhæng med der ca. er tildelt 

20.000,- i forbindelse med grønnere skolegård. Der er et ønske om at 

der afholdes en gallafest for vores 9.årgang i slutningen af næste 

skoleår. 

 

Sag nr. 3  Skolen her og nu 

• Mini SFO er kommet godt i gang. De to grupper der er lavet så det 

fungere rigtig godt. Der har været et godt samarbejde sammen med 
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 Dagsorden 
dagtilbuddene så opstarten har været nemmere. 

• Der startes en klasse mere på Skolen i herredet efter sommerferien, 

så deres normering opskrives. Pt. mangler vi af få afklaring på det 

manglende lokale til den nye klasse. Det betyder også at der kommer 

nye medarbejder 2 lærere og 4 pædagoger. 

• Der har også været snakket om stærkere læringsfællesskaber, kort 

sagt er det en ny måde at tildele timer/ressourcer til de elever som er 

udfordret. Dette kommer vi til at bruge meget mere tid på i det 

kommende skoleår. 

• Ledelsen har fokus på sygefravær da det har været rigtig højt på 

skolen. Vi har et højt sygefravær, vi har haft mange 

langtidssygemeldte og det kortere sygefravær har også været højt. 

• Skolens afgangsprøverne forløber godt, eleverne klarere det rigtig 

godt. Stor ros til Jeff da han ringede til alle forældre da prøven dagen 

efter var aflyst grundet sygdom.  

• Har haft en opsigelse og en som går på pension. Vi har slået 2 

stillinger op på forskellige steder. Det kunne være en ide at få slået 

stillingerne op flere steder. 

• Økonomi vi følger budgettet meget godt, faktisk ligger vi lindt under i 

budgettet. 

 

Sag nr. 4  Værdiregelsæt 

• Skolebestyrelsen arbejdede videre med værdiregelsæt. Blev ikke helt 

færdige, arbejder videre på aula. 

 

Sag nr. 5  Evt. 

• Der er landsmøde fra skole og forældre d. 17. og 18. november, der 

er deadline for tilmelding d. 30. september. 

 

Sag nr. 6  Næste møde 

 

 


